
Lääne-Harju valla Kogukonnakomisjoni protokoll 
Aeg: 19.11.2020 kella 18:15-19:50 

Koht: JitseMeets 

Osavõtjad: Andrus Saliste (Kurkse),  Guido Leibur (Madise/Langa ), Heiki Hõimoja 
(Põllküla/Kersalu prk), Kalle Kalbre (Lohusalu prk), Tuuli Edur (Laulasmaa prk), Eve-Mai 
Valdna (Tuulna prk), Krista Maaro (Ohtu prk), Kairi Niinepuu-Mark (Lohusalu ps), Eero 
Salumäe (Karjaküla prk), Ando Eelmaa, Kaire Kaer (Lohusalu prk) 

Külalised: ei 

Kohal: 10 in 

Puudusid: Henry Mang (Harju-Risti prk), Katrin Tammearu (Padise), Merle Tank (Paldiski), 
Jaana Ojala (Klooga), Eve Jakobson (Vihterpalu prk), Kati-Teär-Riisaar (Paldiski), Ilona 
Gilden (Pae prk), Reigo Krutto (Keila prk) Puudus 8 in. 
Teavitused puudumise osas:  Ilona Gilden , Reigo Krutto 
Koosoleku juhataja: Andrus Saliste 
Prokollis: Guido Leibur 
Päevakord 

1. Osalemine kogukonnakomisjoni töögruppides ja gruppide prioriteedid 
2. Targa küla idee - Andrus 

 
Arutatud teemad  

1. Osalemine kogukonnakomisjoni töögruppides ja gruppide prioriteedid – 
Andrus, 1h 30 min  
Arutatakse valla jäätmemajandust.  
Kodutöö tulemusena on osa kogukonnakomisjoni liikmei täitnud tabeli Drives  
Seda tabelit täideti ka koosoleku ajal. 
Kokkuvõttes otsustatakse, et lähiaja prioriteetsed teemad on: 
1. Jäätmemajandus -  eestvedaja Marie (Kloogalt), vallapoolne kontakt on Kerli 

Lambing  
2. Valla teed – eestvedaja Kalle Kalbre 
3. Valla üldplaneering – eestvedaja Andrus Saliste 

Pikemalt avaldati arvamust iga teema osas. 
Otsus:  
1.1. Järgmiseks detsembri kuu koosolekuks koostab iga teema eestvedaja 

kuni 20 min ülevaate oma valdkonna a) hetkeseisust, b) tegevuse 
eesmärkidest, c) koostöö vormist vallaga. 

1.2.  Andrus lepib vallaga kokku aja, millal toimub Rohevalla teema 
vallapoolne esitlus meie kogukonnakomisjonis. Tähtaeg 23.11.20. 

1.3. Andrus küsib vallast heakorra eeskirja ja edastab selle 
Kogukonnakomisjonile. Tähtaeg 23.11.20. 
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2. Targa küla idee – Andrus, 15 min 
Andrus andis ülevaate projekti käigust.  
Andrus veab projekti, meeskond on moodustamisel. Jaanuaris tuleb kokku saada 
projekti plaan. Projekt valmimise tähtaeg ei ole veel teada. Eelarveline otsus on 
tehtud, raha eraldisi veel ei ole. 
Info võeti teadmiseks. Esitluse faili paneb Andrus Drive, tänase koosoleku kausta. 
 
3. Muu lühiinfo, 10 min 

Tuuli: ettepanek teha järgmise aasta alguses valla elanike infokoosolek 

Kairi: elanike küsimused tuleks enne kokku korjata. 

Otsus: 
2.1. Andrus uurib vallast võimalust sellise koosoleku tegemiseks. Tähtaeg 

23.11.20. 

Guido: 19.novembril tegin valla juhtkonnale koolituse kirjavahetuse töökorralduse teemal. 
Kestvus 3 h. Vald lubas kaaluda töökorralduslikke muudatusi. 

Järgmine koosolek toimub 10.detsembril kell 18:00. Päevakorras 3 töögrupi info. 
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